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Priloga 08 
Odbor za kmetijstvo in  
Razvoj podeželja 

 
 
Datum: 13.01.2016  

 
 

ZAPISNIK 
 
4. SEJE ODBORA ZA KMETIJSTVO IN RAZVOJ PODEŽELJA, ki je bila v četrtek, 7. januarja 
2016, ob 18.30 v prostorih Občine Braslovče.  
 
Prisotni člani odbora: Vinko Drča, Uroš Zupanc, Marjana Dobnik, Dani Cokan, Slavko Šketa in Jani 
Štusej, 
Ostali prisotni: Anže Rezar – Arping d.o.o., Aljoša Uršič namakalna skupnost Kaplja vas, župan 
Branimir Strojanšek, Milan Šoštarič dir. OU in Renata Marolt 
Odsotni: Peter Plaskan, 
 
AD 1)  
Predsednik odbora Jani Štusej je uvodoma pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je na seji prisotnih 6 
članov odbora za kmetijstvo in razvoj podeželja, kar pomeni, da se seja lahko nadaljuje. 
 
AD 2)  
Jani Štusej je predlagal potrditev dnevnega reda.  
 
Na seji se je obravnaval naslednji dnevni red: 
 
Dnevni red: 
1. Ugotovitev navzočnosti 
2. Potrditev dnevnega reda 
3. Potrditev zapisnika 3. seje 
4. Obravnava  načrta zajetja in transportnega cevovoda Bolska -Trnavca za namakanje -"Bogatenje 

nizkih pretokov vodotoka Trnavca s transportnim cevovodom". 
5. Predlog proračuna za leti 2016 in 2017 
6. Razno 
 
SKLEP: Potrdi se predlagani dnevni red. 
 
AD 3) 
Predsednik je dal v razpravo zapisnik 3. seje. Pripomb ni bilo. 
 
SKLEP: Potrdi se zapisnik 3. seje. 
Glasovanje: Slavko Šketa ni glasoval, ker ni bil prisoten na zadnji seji. 
 
AD 4)  
Anže Rezar – Arping d.o.o. je predstavil že realizirane aktivnosti projekta »Bogatenje nizkih 
pretokov vodotoka Trnavca s transportnim cevovodom«. Pred pridobitvijo gradbenega dovoljenja 
bomo potrebovali še vodno soglasje. Za pridobitev le tega pa bo potrebno izdelati še hidrološko študijo 
in izvesti še nekaj dodatnih posegov, ki jih bo predvidela študija. 
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Vinko Drča je potrebo po izvedbi projekta podkrepil z dejstvom, da iz Žovneškega jezera koristita 
vodo, poleg ostalih, dve namakalni skupnosti: Šmatevž in Kaplja vas. Vode v jezeru za namakanje ni 
dovolj. V kolikor Občini Braslovče in Prebold ne bosta pristopili k izgradnji cevovoda, bo vode za 
namakanje ob teh vremenskih pogojih in ob že podeljenih vodnih pravicah zmanjkalo že zgodaj poleti. 
V tem primeru so vsake ideje o razvoju turizma ob Žovneškem jezeru nesmiselne in nerealne. 
Aljoša Uršič je prisotne seznanil s težavami z namakanjem na območju namakalne skupnosti Kaplja 
vas. Zaradi premajhne količine vode se namaka okoli 70 ha površin, lahko bi se jih pa okoli 300 ha. 
Jani Štusej je povedal, da je odbor za kmetijstvo na Občini Prebold že sprejel pozitiven sklep, s 
katerim podpira aktivnosti v zvezi z izgradnjo cevovoda. Anžeta Rezarja je vprašal, če je že znana 
končna ocenjena vrednost projekta? 
Anže Rezar je odgovoril, da znana projektantska ocena brez dodatnih del, ki bodo še potrebna na 
pred pridobitvijo gradbenega dovoljenja. Ta znaša 219.000 EUR z DDV. Končna vrednost ta trenutek 
še ni znana. 
Slavko Šketa je vprašal ali je sploh smiselno uvrščati investicijo v proračun, če ne poznamo končne 
vrednosti in če ne vemo ali na terenu sploh obstaja interes za namakanje? 
Jani Štusej je pojasnil, da so se aktivnosti v zvezi z investicijo začele kakšni dve leti nazaj na pobudo 
kmetov, ki svojih površin niso mogli namakati zaradi pomanjkanja vode. V nadaljevanju je prisotne 
seznanil še z vsemi aktivnosti, ki so bile v vezi s projektom že izpeljane.  
Vinko Drča je še dodal, da bo za izgradnjo možno pridobiti EU sredstva v višini 100% vrednosti 
projekta in da je za pripravo vloge na razpis že dogovorjeno s KGZ Žalec. 
Slavko Šketa je na to odgovoril, da s temi dejstvi ni bil seznanjen in da se v primeru, da se investicija 
ne izvaja iz lastnih sredstev strinja z nadaljevanjem.  
Župan je povedal, da je z županom Občine Prebold že dogovorjeno, da se s projektom nadaljuje. V 
predlogu proračuna že imamo oboji zagotovljenih 5.000 EUR za dokončanje projektne dokumentacije 
do pridobitve gradbenega dovoljenja. Izgradnjo cevovoda se lahko uvrsti v NRP za prihodnji dve leti. 
 
Po razpravi so člani odbora soglasno sprejeli naslednji  
 
SKLEP: Odbor za kmetijstvo se strinja z nadaljevanjem projekta "Bogatenje nizkih pretokov 
vodotoka Trnavca s transportnim cevovodom". Projekt se izvede skupaj z Občino Prebold, s 
katero se sklene dogovor.  
 
AD 5)  
Obrazložitev proračuna v delu, ki se nanaša na kmetijstvo je podala Renata Marolt.  
 
Sledila je razprava. 
 
Dani Cokan je podal podporo predlogu izgradnje povezovalnega kanala, ker bo posredno doprinesel 
tudi razvoju turizma v občini. 
Uroš Zupanc se je strinjal s predhodnikom in dodal, da mora biti vloga kvalitetno pripravljena, da ne bo 
prišlo do postopkovne napake in zaradi tega do neizvedbe investicije. 
Vinko Drča daje pripombo na NRP, kjer še ni zagotovljenih sredstev za izgradnjo cevovoda. Glede na 
to, da je bil sklep o tem sprejet pri prejšnji točki verjame, da bo projekt uvrščen v NRP. Vprašal pa je, 
zakaj v proračunu ni sredstev za izdelavo programa poplavne varnosti in namakanja? Sam meni, da bi 
morala Občina Braslovče nujno zaposliti strokovnjaka s področja vodarstva, ki bi skrbel za področje 
poplavne varnosti in namakanja. 
Marjana Dobnik meni, da je že danes lahko jasno, da bo vode za namakanje premalo. Vse projekte za 
katere je možno pridobiti EU sredstva, še posebej, če ge za 100% pokritje, moramo nujno podpreti. 
Želela pa je pojasnilo za postavki 11380, 11375 in 11400. 
 
Obrazložitev sta podala Renata Marolt in Milan Šoštarič. Na postavki 11380, so se v preteklosti 
zagotavljala sredstva za komasacije, ki se trenutno ne izvajajo. Na postavki 11400 pa gre za porabo 
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namenskih sredstev za vzdrževanje gozdnih cest po programu Zavoda za gozdove, na postavki 11375 
pa za porabo namenskih sredstev za trajnostno gospodarjenje z divjadjo. V obeh primerih dobi občina 
poseben namenski prihodek iz državnega proračuna. 
 
Slavko Šketa je povedal, da je prihodkov, ki so neposredno namenjeni kmetijstvu res malo, da pa je 
tudi kmetijstvu namenjena vsa infrastruktura, ki se gradi in ureja na območju občine. Glede zaposlitve 
strokovnjaka za vodarstvo pa meni, da bi morala biti takšna oseba zaposlena za celotno regijo in ne 
samo za Občino Braslovče. 
Vinko Drča je dodal, da bi moral biti strokovnjak za vodarstvo zaposlen na Regionalni razvojni agenciji 
ali pa vsaj na RAS. 
 
Po razpravi so člani odbora soglasno sprejeli naslednja dva sklepa:  
 
SKLEP 1: V NRP proračuna Občine Braslovče za leti 2016 in 2017 se zagotovijo sredstva za 
projekt "Bogatenje nizkih pretokov vodotoka Trnavca s transportnim cevovodom" v skladu z 
izdelano projektno dokumentacijo. 
 
SKLEP 2: Člani odbora za kmetijstvo in razvoj podeželja se strinjajo s predlogom proračuna za 
leti 2016 in 2017 v delu, ki se nanaša na področje kmetijstva. 
 
AD 6)  
Jani Štusej je prisotne člane odbora seznanil s sestankom s predstavnimi MOP v zvezi s traso 3. 
razvojne osi.  
 
Kronologijo dogodkov, ki je v končni fazi pripeljala do predloga, ki ga imamo sedaj, in je kot kaže 
končen, je podal Vinko Drča. 
Sam meni, da v kolikor država želi imeti avtocesto čez našo občino, jo bo imela. Kmetje in tudi občina 
pa morajo za to dobiti primerno odškodnino. Kmetje odškodnino za zemljo, občina pa vso manjkajočo 
infrastrukturo v naseljih, ki se bodo navezovala na avtocesto. 
 
Župan je povedal, da je sestanek dogovorjen. Slišali bomo predloge MOP, občina pa bo morala na 
osnovi tega postaviti svoje realne zahteve. 
 
Po razpravi se je predsednik zahvalil prisotnim za udeležbo in sejo zaključil ob 20.20 uri. 
 
Zapisala:  
Renata Marolt 
         PREDSEDNIK ODBORA 
         Jani Štusej 
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